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§ 5   

Svar på remiss om samråd om begravningsplats i Järva 
friområde  

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på remissen. 

 

Ärendet 
Det har inkommit en remiss om samråd för detaljplan för 

begravningsplats i Järva friområde. Planen syftar till att möjliggöra en 

begravningsplats med utrymme för totalt ca 20 000 begravningsplatser 

varav ca 10 000 kistgravar. Även minneslundar, en servicebyggnad 

och två ceremonibyggnader kommer att byggas.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 19 december 2014. 

Dnr 1.5.3-776/2014 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Vice ordförande Ole-Jörgen Persson m.fl. (M), Bengt Porseby (FP) 

lade fram ett särskilt uttalande enligt följande: 

Sara Andersson (C) lade fram ett ersättaryttrande enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Det är angeläget att en ny begravningsplats kommer till stånd på 

Järva. Vi vill dock understryka återigen vikten av att hitta långsiktiga 

lösningar för Järva Discgolf Park som byggts upp under många år. 

Det är en mycket uppskattad anläggning även utanför Sveriges 

gränser. Banan används även som populärt promenadstråk.  

  

I det fortsatta arbetet är det därför angeläget att hänsyn tas så att 

Discgolf Parken kan finnas kvar i området och att kontakterna med 

företrädare för Discgolf Parken upprätthålls. 

 

Vi vill också understryka vikten av att begravningsplatsen får 

allmänna kommunikationer som underlättar så att människor kan ta 

sig till och från begravningsplatsen samt att parkeringsfrågorna får en 

adekvat lösning”.  

 

 


